
Vragen van de SP over de koopzondagen 
 

 Geacht college,  

Na veel soebatten en debatten is besloten Stichting Centrum toe te staan alle 18 

koopzondag van 2018 te gebruiken van januari t/m 6 mei. De procedure is 

meermaals gehekeld en ter discussie was of die procedure zoals die doorlopen 

werd/wordt, fatsoenlijke bestuur mag heten. Over ongewenste neveneffecten 

was niet nagedacht (denk aan betaald parkeren in de het centrum en de schil) 

maar het moest en zou gaan zoals het ging.  

Destijds schreef het college dat hij de 18 zondagen vrijgaf en het 

‘ondernemersrisico’ was als er tegen die tijd geen nieuwe 

winkeltijdenverordening was. Op is Op was de redenatie.  

Inmiddels is het 7 mei en er is nog geen nieuw raadsbesluit over een nieuwe 

winkeltijdenverordening.  

Een raadsbesluit over de nieuw winkeltijden verordening zou duidelijkheid 

hebben kunnen scheppen over wat daarna. Echter dit raadsbesluit is niet 

genomen.  

Stichting Centrum en het college hebben willens en wetens een risico genomen. 

Overal staat groot aangeplakt (op de oude V&D en langs de kant van de weg) : 

“Elke zondag Koopzondag!”.  

Echter nu zijn de koopzondagen op! Correct en betrouwbaar bestuur zou dus 

zijn: Niet meer open totdat er een nieuwe winkeltijdenverordening is. Toch…..?  

De vraag is dus nu: wat gaat het college doen nu de huidige 

Winkeltijdenverordening Hilversum nog van kracht is en de koopzondagen op 

zijn?  

De SP-fractie stelt het college daarom de volgen vragen:  

1. Wat heeft het college besloten met betrekking tot de (koop)zondagen die 

komen tot aan het ingaan van de nieuwe verordening?1;  

 

1 We hebben alle besluitvorming tot nu toe bekeken en kunnen hierover niets 

anders vinden dan OP is OP.  

2 We wisten het niet is in dit geval niet van toepassing en daarom verwachten 

we meer dan:  

“Oeps het is een ongewenst effect”.  

2. Op welke wijze was het college van plan geweest om met de gemeenteraad te 

communiceren over het ontstane koopzondagen gaat en over hoe hiermee om 

te gaan?  

a. Waarbij wij maar alvast aangeven dat we het onbestaanbaar vinden dat dit nog 

niet gebeurd is. Iedereen wist dat dit moment ging komen!  

b. Wij verwacht dan ook op de kortst mogelijke termijn doch uiterlijk voor 

vrijdag 11 mei een toelichting op de ontstane situatie en een uitgebreide 

verklaring over hoe het zo kon lopen2;  

 



3. Op welke wijze heeft het college gecommuniceerd naar ondernemers en 

burgers? Heeft het college überhaupt gecommuniceerd naar ondernemers en 

inwoners?:  

a. Als het college nog niet gecommuniceerd heeft. Wat gaat het college 

communiceren?;  

b. Graag ontvangen wij alle communicatie. Zowel formele als informele 

communicatie;  

4. Is het college van mening dat in deze een zorgvuldige –bestuurlijke-

betrouwbare- procedure met ondernemers en gemeenteraad is doorlopen?:  

a. Zo ja, graag onderbouwen;  

b. Zo nee, graag onderbouwen.  

 

Groet,  

De SP fractie  

Bianca Verweij 
 


